

Mødereferat: Afdelingsbestyrelsen – afd. 12

Møde dato: 8/5 2018

Tilstede: Birthe, Arne,

Afbud: Claus og Kenneth

Fraværende:

Referent: Arne

Næste møde

- Tirsdag 14/8-2018, kl. 18.30-20.00 i bestyrelses-rummet

Bil reparations plads:

- Der klages over larm fra pladsen – også sent om aftenen – trods advarsler
- Vi nedlægger derfor pladsen som mulighed for at reparere biler
- Der opstilles bænkesæt på pladsen og strøm i det udvendige stik afbrydes
- Der opsættes opslag om dette på pladsen og i alle opgange [**Birthe**]

Regnskab fra Søbo for afd.:

- Gennemset og godkendt af bestyrelsen – dog mangler en underskrift

Afd. Fælles Sommerfest med afd 3+10:

- Der er pt kun modtaget ret få tilmeldinger fra vores afdeling (ca 10). Vi gennemfører, men måske med mindre setup (telte osv)

Bålhytte / grill:

- Vi skal selv sørge for grill plade. Birthe kontakter Sonne Klausen og ellers har murer et forslag.
- Vi talte om affaldsspand, grilltænder og askespand placeret nær hytten

Markvandring:

- Afholdes 30/5 kl 13. Vi mødes med Jesper ved nr 15.

Mågeskræmmere:

- Har nogen effekt. En drage faldt ned lige efter opsætning. Ligger i bestyrelsesrum og kan sættes op, hvis vi af anden årsag får lift i området.

Cementkanter ved kælderrum:

- Blev aftalt sidste år. Vi rykker Jesper ifm markvandring.

Nedgravede affalds beholdere:

- Vi taler muligheder/pris med Jesper til markvandring.